

 Conférence
REGÉS

10 DEC
12 p.m. - 1 p.m.

Presented with:



FREE WEBINAR - IN ENGLISH / WEBINAIRE GRATUIT - EN ANGLAIS

The Art Hive as a Frame of Belonging for Older Adults.

La ruche d'art comme cadre d'appartenance pour les personnes âgées.

**Presenter / Conférencier(ère)*



Darla Fortune*, PhD,
*Researcher, CREGÉS. Professor,
Concordia University*



Janis Timm-Bottos*, PhD,
Professor, Concordia University



Ginette Aubin, PhD, *Researcher,
CREGÉS. Professor, Université du
Québec à Trois-Rivières.*



Shannon Hebblethwaite, PhD,
*Researcher, CREGÉS. Professor,
Concordia University.*

In this presentation, we will discuss the results of a study exploring the role that art hives play in contributing to a sense of belonging for older adults. The results reveal the need for participants to have access to welcoming social spaces that enable them to connect with people who care about them. The democratic nature of art hives contributed to participants' sense of "shared ownership" and collective responsibility for hospitality. These results support the creation of community spaces that help older adults engage in regular and meaningful social interactions around common interests.

Dans cette présentation, nous discuterons des résultats d'une étude qui explore le rôle que jouent les ruches d'art dans la contribution au sentiment d'appartenance des personnes âgées. Les résultats révèlent la nécessité pour les participants d'avoir accès à des espaces sociaux accueillants qui leur permettent d'entrer en contact avec des personnes qui se préoccupent d'eux. La nature démocratique des ruches d'art a contribué au sentiment de "propriété partagée" des participants et à leur responsabilité collective en matière d'hospitalité. Ces résultats soutiennent la création d'espaces communautaires qui aident les personnes âgées à s'engager dans des interactions sociales régulières et significatives autour d'intérêts communs.

Register here / Inscrivez-vous ici: <https://fr.surveymonkey.com/r/10decembre2020>